
 

 

 

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE I HF. KILDEMOSEGÅRD. 

 Dato D. 3. september 2024 

 Til stede 
Gitte Nielsen (GN), Morten Melander (MM), Janne Andreasen (JA), Karsten 
Ørsted (KØ), Martin Skalander (MS), 

 Afbud Vibeke Rønn (VR), Maj-Britt Bendixen (MB) 

 Beslutningsdygtig  Ja 

 Dagsorden:  

1. 
Velkomst og ordstyrer 
vælges. 

MM byder velkommen.  

2. Generalforsamling evaluering 

 Vi manglede desværre kun 9 haver, for at vi kunne få en gyldig 
afstemning.  
Resultatet af den vejledende afstemning vi afholdte, giver et uklart 
billede af hvor foreningen står i forhold til medlemskab, da 1/3 havde 
forladt salen inden vi nåede dertil.  
Afstemningen endte med 133 stemmer, 1 blank, 89 for udmeldelse og 
43 for at blive.  
Vi snakker om generalforsamlinger generelt og om hvad der 
fungerede og hvad vi kan gøre bedre. 

3. Fællesarbejde evaluering 

Det var virkelig en dejlig dag til fællesarbejdet og man kan virkelig se, at der 
er blevet lavet meget i foreningen.  Vi snakker om, at det fungerede rigtig 
godt med kun en arbejdsdag og muligheden for at lave en opgave selv en 
anden dag. Der snakkes om at nedsætte et udvalg til at stå for 
fællesarbejdsdage, hvor en fra bestyrelsen også deltager.  
Vi tager det op til næstkommende generalforsamling og i nyhedsbrevet.  

4. Havevandring 
Havevandring bliver i år d. 6/10. Hække og rabatter skal være ordnet inden 
da.  

5.  Indkomne mails/interne sager 
To indkomne mails vedrørende klagesager behandles og en intern 
behandles.  

6. Hussalg 
To haver skal sættes til salg og to skal vurderes.  
Ventelistesystemet debatteres og det vedtages at vi optimerer det henover 
vinteren.  

 Næste møde: 2. oktober kl. 19.  

 


